
dik
A

	

A

	

"' rl~~9;y
iuinnPir,nM M rLÜ r,

	

h1Rflüüf77Ti~ Mi-ii~~~~~ IYIi flilü f ui~l!Ilililffi?~~~t~~ lililü 1 ili~i!!Illlllf~~~~~

Országgyűlés ffi~

Irományszám:

	

A<33d
Tatai-Tóth András

országgyűlési képviselő

	

Érkezett : 2007 FOR 01.

2890 Tata, Móra Ferenc u . l .

	

Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Budapest

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszternek

Mikor oldódnak meg Bajna község közlekedési gondjai?

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Választókerületemben (Komárom-Esztergom megyei 2. számú, Tata központú
választókerület) fekszik Bajna község . 2007 . január 31-én részt vettem a község
képviselőtestületének ülésén, ahol nagyon élesen vetődött fel két életveszélyes közúti ügy
megoldatlansága. Több alkalommal kérték a közútkezelő szervezet segítségét, de intézkedés
nem történt. Ezek :

1 .) A Bajna és Zsámbék közötti közúton a szilvakúti bejáró és a gyermelyi elágazás között az
utóbbi években igen sok tragikus, halálos kimenetelű közlekedési baleset történt . A
balesetek okát a bajnai képviselőtestület abban látja, hogy az útburkolat kialakítása nem
megfelelő, rendkívüli mértékben csúszós az út . A közelben levő halastó miatt párásabb a
levegő is, a gyakori páralecsapódás fokozza az úttest csúszását. Véleményük szerint vagy
egy újabb réteg felvitelével, vagy a meglévő felület felmarásával biztonságosabbá kellene
ezen a szakaszon tenni a közlekedést . A balesetek egy részének oka a gyorshajtás, de sok
normálisan közlekedő gépkocsi is szenvedett balesetet ezen a szakaszon .

2.) Bajna községet Nyergesújfaluval összekötő közút és a Tatabánya-Esztergom közötti közút
Bajna község lakott területének a határán, egy dombtetőn keresztezi egymást. A
kereszteződés mindnégy irányból beláthatatlan, rendkívül balesetveszélyes a közlekedés, itt
is gyakran fordul elő baleset . A biztonságos közlekedés érdekében körforgalmú
kereszteződés kialakítását kéri a képviselőtestület .
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